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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 24 aprilie 2019, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că, din totalul de 35 de consilieri 
judeţeni, sunt prezenţi 34, fiind absent motivat domnul consilier judeţean Bulf 
Cornel Cătălin, deci şedinţa este statutară. 
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcția 
Economică, dna Rădulescu Eliza, șef Serviciu Resurse Umane, dl Stoicea Alin, 
director Direcția Tehnică, dna Tache Andreea, director executiv Direcția 
Amenajarea Teritoriului și Urbanism, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef Serviciul 
Monitorizare Lucrări Publice și Guvernanță Corporativă, dna Roxana Stoenescu, şef 
Serviciul Relaţii Internaţionale Cultură  Învăţământ Turism, dna Nicolau Alina, 
director Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A., dna Mincă Ana Maria, 
şef Serviciul Asistenţă Medicală – Direcția Asistență Medicală și Protecție Socială, 
dna Molfea Adriana, manager interimar Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti, dna 
Stoiculescu Anca, managerul Spitalului de Boli Cronice și Geriatrie „Constantin 
Balăceanu Stolnici” Ștefănești, dl Voicu Constantin, manager Spitalul Bradet, dl 
Clipici Marian,manager Spitalul de Pneumoftiziologie Leordeni, dna Brătulescu 
Daniela, managerul Unității de Asistență Medico - Socială Rucăr, dl Iacob Nicolae, 
manager al Unității de Asistență Medico-Socială Domnești, dl Macovei Adrian, 
director Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi  Protecţia Copilului Argeş, dna 
Negoşanu Araxy, manager interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dl Funie 
Constantin Cristinel, director Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl 
Badea Viorel-Marian, director Direcția Generală pentru Evidența Persoanelor Argeș, 
dl Popescu Cornel, manager al  Muzeului Judeţean Argeş, dl Sachelarie Octavian 
manager Biblioteca Judeţeană ,,Dinicu Golescu” Argeş, dl George Caval, președinte 
Camera de Comerț, Industrie și Agricultură Argeș, dna Ionescu Anci, consilier 
Preşedinte, dna Ciocănău Niculina, consilier Președinte, dna Dinu Mariana, 
Administrator Public Consiliul Judetean Argeș. 
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     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor participa la vot şi se vor 
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii: 
Dl Președinte Constantin Dan Manu la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 85; 
Dl consilier județean Bănică Gheorghe la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 85; 
Dl consilier județean Tecău Grigore Florin la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 85 . 
Dl consilier județean Tică Manuel la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi - Hotărârea 
nr. 90  și la punctul 18 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 91. 
 
 Menționăm că, grupul PNL (domnii consilieri județeni Alecsei Gheorghe, 
Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, Miuțescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu 
Marius Dorel, Tică Manuel și Vasilescu Victor Gabriel ) a părăsit sala de ședință 
(ora 15.40) înainte de a se supune la vot punctul nr. 25 de pe ordinea de zi– Proiect 
de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, 
pe anul 2019. 
 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua, este ora 15.00. Mulțumim pentru 
participare, avem cvorum, mai întâi încă o dată ,,La mulți ani” tuturor celor care și-
au sărbătorit onomastica ieri, îi văd în sală, mult spor în toate, succes, felicitări, 
sărbători fericite. Ordinea de zi pe care o cunoașteți foarte bine ați analizat-o 
temeinic în cadrul ședințelor de comisii. 

Dl consilier județean Mihail Tudor – Domnule Președinte, dacă îmi permiteți! 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu -  Nu vă permit! 

Dl consilier județean Mihail Tudor – Am o propunere la ordinea de zi. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog frumos, ordinea de zi ați luat-o la 
cunoștință în cadrul comisiilor, are 26 de puncte. Date de ultimă oră, mai exact 
propunerea comisiei K5, duce la amânarea  punctului nr. 8 de pe ordinea de zi prin 
care se cere o reanalizare a proiectului de hotărâre. Alte întrebări dacă aveți legate 
de ordinea de zi pe lângă acest amendament de a reanaliza și implicit amânarea 
acestui proiect pentru o altă ședință care va fi ulterior. Poftiți! 

Dl consilier județean Mihail Tudor – Vă propun, având în vedere că proiectul de 
hotărâre cu privire la  aprobarea bugetului  pe anul 2019 este probabil cel mai 
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important proiect de hotărâre pe care îl are un consiliu județean într-un an ca acest 
punct să fie punctul 1 și nu punctul 25 sau 26, așa este normal, să începem cu 
discutarea bugetului consiliului județean pe anul 2019. În ceea ce privește punctul 
8, eu făcând parte din comisia K5, nu îmi aduc aminte să fii fost vreo discuție, îl 
întreb pe domnul președinte poate n-am… 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Mă faceți să râd domnule consilier, v-aș 
invita colegial să mai citiți încă o dată actele normative pentru a vedea în ce măsură 
se poate pune primul punct în discutarea bugetului. Cu amendamentul propus de 
mine privind amânarea punctului 8 vă supun ordinea de zi spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva impotrivă?  

Dl consilier județean Mihail Tudor – Spuneți-ne actele normative care nu ne permit 
să avem bugetul. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Învățați-le, uitați-vă pe mail. 

Dl consilier județean Mihail Tudor – Spuneți-le dumneavoastră. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  - Nu e cazul, nu fac munca patriotică pentru 
dumneavoastră. 

 

                                                        - I  - 

 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 21.03.2019.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
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- II – 

 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi -  Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 28.03.2019.   - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă?  
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

                                                
- III - 

 
Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 09.04.2019.   - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 
-   IV - 

 
Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 15.04.2019.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
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-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Spitalului Județean de Urgență Pitești.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 79. 
 
 

                                                -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Spitalului de Boli Cronice și 
Geriatrie „Constantin Balăceanu Stolnici” Ștefănești.  - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 80. 
 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcţii ale Unității de Asistență Medico - 
Socială Rucăr.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

    V-aș ruga să fiți mai atenți stimați colegi, să vă exprimați votul. 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.81. 
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                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea ”Planului de Menținere a Calității Aerului în județul Argeș” 2019-2023.    
- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
            Proiectul de hotarare a fost amânat. 
 
 

-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Anexei la Hotărârea consiliului județean nr. 
113/27.04.2017 privind desemnarea nominală a consilierilor județeni ca membri în 
comisiile Adunării Regiunilor Europene (ARE) pe partide politice.   - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 82. 
 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui Protocol de colaborare între Județul Argeș și Camera de Comerț, 
Industrie și Agricultură Argeș pe anul 2019.     - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  
a spus: 

 
Domnule Președinte, domnule secretar general, vă mulțumesc ca participați 
la această ședință. Întrebări, comentarii în plen?  
Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține 
cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 83. 
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-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea sumei alocate finanţărilor nerambursabile de la bugetul local, pentru 
activităţi nonprofit de interes general, conform Legii nr. 350/2005 pentru anul 2019 
şi a metodologiei de acordare.  -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 84. 
 
 

-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui Protocol de colaborare între Consiliul Județean Argeș și 
Universitatea din Pitești. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 3 abțineri ( Dl Președinte Constantin 
Dan Manu, domnii consilieri județeni Bănică Gheorghe și Tecău Grigore 
Florin ). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 85. 
 

 

-  XIII - 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Argeș a unui imobil – teren situat în municipiul Câmpulung, județul Argeș.   - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.86. 

 
-  XIV - 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
scoaterea din funcțiune şi casarea în vederea demolării a unor imobile aflate în 
domeniul privat al judeţului Argeş.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.87. 

 
                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
închirierea unui spaţiu cu destinaţie de activitate comercială situat în incinta Unității 
de Asistență Medico-Socială Domnești.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

      

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu sunt, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Dl Nae? Dl 
Miuțescu? Fiți drăguți, participați la vot, exprimați-vă votul! 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog. Legat de acest punct. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Legat de aceste puncte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, nu, nu, punctual. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, dumneavoastră 
vreți să vă bateți joc de noi cei de aici. Modul cum ați reacționat când colegul 
nostru, consilier județean, a pus o problema corectă, nici n–ați supus–o la vot. 
Dacă vreți să faceți aici singur consiliul județean fără noi, ne spuneți și plecăm.  
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule Miuțescu, faceți ce vreți, că 
sunteți consilier județean ales. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Atitudinea dumneavoastră și modul în 
care conduceți această ședință, vă bateți joc de noi aici. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu am supus la vot ordinea de zi cu un 
amendament și a trecut. Din acest motiv e supărare mare, nu? 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dar trebuie și atitudinea, domnule 
Președinte, prin care respectați consilierii județeni și modul în care vă raportați 
la noi aici. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Îi respect foarte mult pentru că ați avut 
timp suficient în comisii să întrebați ce vreți și ce nu vreți. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Omul v-a propus un punct să-l treceți 
pe ordinea de zi la un alt punct. De ce n–ați vrut să propuneți la vot?  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu am propus ordinea de zi care a fost 
propusă cu amendamentul meu. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dacă nu vă schimbați această atitudine, 
să știți că noi, consilierii opoziției plecăm din sală și rămâneți să votați ce vreți. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Faceți ce credeți dumneavoastră. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Nu, vă cerem să ne respectați și să vă 
comportați civilizat și normal. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă respect și mă comport și civilizat și 
normal.  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dacă n-o faceți, ne obligați să plecăm. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog mult. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.88. 
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-  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
dezmembrarea unor imobile aflate în domeniul privat al județului Argeș - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.89. 
 

-  XVII - 
 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Regiei Autonome de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A. pe anul 2019. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abținere ( dl consilier județean Tică 
Manuel ). 
S-a adoptat Hotărârea nr.90. 
 

-  XVIII - 
 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea situațiilor financiare ale Regiei Autonome de Administrare a Domeniului 
Public și Privat al Județului Argeș R.A. la 31.12.2018.  - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abținere ( dl consilier județean Tică 
Manuel ). 
S-a adoptat Hotărârea nr.91. 
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-  XIX - 

 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. JUD PAZĂ ȘI ORDINE AG 
S.R.L. pe anul 2019.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.92. 
 

-  XX - 
 

Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea situațiilor financiare ale S.C. JUD PAZĂ ȘI ORDINE AG S.R.L. la 
31.12.2018.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.93. 
 

-  XXI - 
 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea valorificării volumului brut de masă lemnoasă pe picior existent în zona 
de siguranță a unor drumuri județene .  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.94. 
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-  XXII - 
 

Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al Regiei Autonome Județene de 
Drumuri Argeș R.A.pe anul 2019.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Vă rog! 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Avem din nou bugetul Regiei Autonome 
de Drumuri pe deficit, 1.400.000 de lei. Eu cred că Regia de Drumuri este 
singura firmă din țară care are ca obiect de activitate construcția de drumuri și 
repararea de drumuri, care este an de an pe pierdere. Având în vedere că 
consiliul județean a investit în utilaje, în stație de asfalt și multe alte lucruri în 
această regie în ultimii ani, aveam pretenția să ajungă să fie pe profit, mai ales 
că drumuri județene proaste avem, bani avem ceva la consiliul județean și avem 
și o regie ca să repare. În mod normal ar trebui să funcționeze lucrurile brici. Eu 
aș vrea să știu până la ședinta următoare, doamna director, ce anume vă lipsește, 
faceți o listă ca această regie să devină profitabilă si nu profitabilă cu 1 leu 
pentru că își desfășoară activitatea într-un domeniu care este profitabil, 
majoritatea firmelor private care activează în acest domeniu au profituri 
substanțiale, asta aș dori doamna să ne prezentați data viitoare, să ne spuneți 
asta îmi lipsește, câteva lucruri pricipale,  pentru că voi face un efort, voi 
propune să le rezolvăm și pe acestea,  să nu mai avem discuții an de an, 
1.400.000 lei deficit pe buget, eu nu pot să aprob un buget din principiu, un 
buget a unei societăți sau a unei regii, buget care din start ți-l propui să fie pe 
pierdere. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Înțeleg că intervenția dumneavoastră a 
fost legată de faptul că ședința viitoare, conducerea regiei să vină cu aceste 
precizări pe care le-ați recomandat, da? Ok. Vă reamintesc tuturor că am 
aprobat într-o ședință de consiliu județean, multianual redresarea acestei regii și 
vă mai reamintesc că am pornit de la un deficit în 2016 de aproximativ 130 de 
milioane de lei, sper să nu greșesc. Doamna Nicolau, ca director general, luați 
act și în ședința următoare să fie o informare, da?  

Supun spre aprobare proiectul, cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva ? 
Este cineva împotrivă? Proiectul a trecut.      
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Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 8 voturi împotrivă  ( domnii consilieri 
județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, Miuțescu 
Gheorghe, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel și Vasilescu 
Victor Gabriel  și 2 abțineri – domnii consilieri județeni Drăguțoiu Dan și 
Tudor Mihail). 

   S-a adoptat Hotărârea nr.95. 
 

-  XXIII - 
 

Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 106/12.04.2018 
privind aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor locale ce se vor aplica începând cu 
anul fiscal 2019.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.96. 
 

-  XXIV - 
 

Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor locale ce se vor aplica începând cu anul 
fiscal 2020. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.97. 
 

-  XXV - 
 

Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2019.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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     Întrebări? Comentarii?  

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Domnule Președinte, noi am rămas și 
rămânem în sală din respect față de cetățenii județului Argeș, datorită modului 
în care conduceți aceste ședințe și nu numai astăzi și în ultimii doi ani, ar fi 
trebuit să ne retragem să plecăm, pentru că efectiv ne batem joc de cetățenii 
județului Argeș. Vreau să vă spun că la București de exemplu, ședința de 
analiză și de aprobare a bugetului a durat 8 ore și nu pentru că ar fi vrut cineva 
să facă treaba asta sau să piardă timpul, ci pentru ca oamenii sunt responsabili, 
analizează serios și vor într-adevăr să scoată un buget bun pentru București și 
cred că și noi vrem pentru județul Argeș. Dacă noi le trimitem așa la și altele și 
nu analizăm și nu avem răbdare să discutăm serios toate punctele, eu mă aștep 
în primul rând ca cineva să ne prezinte aici în ședința de plen a bugetului pentru 
că mai sunt cetățeni și oameni din alte zone care vor sa audă viziunea, strategia, 
ceea ce se întâmplă cu bugetul pe anul 2019. Văd că nu ați supus și nu ați 
propus nimănui să prezinte în linii mari acest buget, așa era corect și așa cred că 
trebuie. Dacă dumneavoastră credeți că doar în comisii ne batem în capete acolo 
și ce facem și după aceea aici în plen trecem așa la foc automat totul, nu e bine. 
Nu cred că este corect și nu este bine pentru că văd aici și oameni și de la presă 
și până la urmă ei de ce vin, dumneavoastră la comisii nu le-ați permis să vină 
în ultimul timp conform regulamentului iar în plen trecem la foc automat, 
oamenii nu înțeleg nimic, nu se pot exprima. Eu cred că cineva ar trebui să ne 
prezinte în mare în linii generale proiectul de buget, după care fiecare să ne 
exprimăm opiniile, să intervenim, să discutăm, pe probleme care considerăm că 
sunt importante, nu pentru noi, ci pentru județul Argeș. Dacă sunteți de acord cu 
această procedura foarte bine. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ați terminat? 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Nu, n-am terminat. În funcție de ce 
spuneți dumneavoastră, voi interveni și voi discuta pe buget. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu cu mare drag aș putea să fac acest 
lucru, dar jignesc anumite persoane care știu foarte bine că bugetul este 
publicat, este la vedere, este transparent, este oficializat și pe mediul online iar 
pe dumneavoastră colegi, nu cred că ați avut niciun impediment în cadrul 
comisiilor să-l analizați cât ați vrut și cât ați putut. Eu nu am nicio reținere acum 
în plen să putem sta și 8 ,9 și 10 ore pe acest punct. Dar eu cred că jignesc 



15 

 

oamenii, pentru că îi consider sau neștiutori sau altfel, eu nu-mi permit să fac 
treaba aceasta. Este pe online, este dezbatere cât cuprinde, cei interesați au putut 
să vadă iar dumneavoastră ca și consilieri județeni, toate datele solicitate de 
dumneavoastră au fost date la toate comisiile. Vă rog. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Domnule Președinte, nu este așa, 
pentru că ceea ce ați publicat dumneavoastră pe site-ul consiliului județean a 
fost modificat de la o zi la alta. Cifrele de exemplu au fost modificate. Eu am 
văzut niște cifre inițial pe site-ul consiliului județean și când am ajuns în 
comisie, erau alte cifre. Nu au fost modificate? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, mai concret, eu știu 
că nu s-a modificat nimic. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian –Au fost modificate cifrele, dacă nu este 
așa să ne spună doamnele de la Direcția Economică, dacă nu s-au modificat 
cifrele de la publicarea inițială până în comisie. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, eu dau cuvântul în 
primul rând, faceți dovada la un proiect la o sumă că a fost modificată, după 
aceea vorbim și cerem explicații. Vă rog. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian –Au fost modificate veniturile pe cifra 
inițială și cheltuielile pentru bugetul de la Anexa 1, au fost modificate de la o zi 
la alta de pe site la comisie iar aceste modificări le am pe formularul meu pe 
care l-am discutat cu doamna în comisie, care una a fost inițial iar alta a fost 
după. 

Dl consilier județean Mărășoiu Dorin – Domnule Președinte, nu știu despre ce 
comisie discută pentru că la comisia K2 nu a participat. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Am fost în Comisia de Cultură, dupa 
aceea că nu putut veni la ora 1 , am fost la ora 3. 

Dl consilier județean Mărășoiu Dorin – Am înțeles acum. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Să dăm cuvântul părții tehnice. Poftiți. 

Dna director executiv Mocanu Carmen – Conform legii, proiectul inițial a fost 
modificat. 
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Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Dar eu nu am spus că nu conform 
legii, am spus că a fost modificat, iar dumneavoastră spuneți că nu vă bateți joc 
de oameni după ce recunoașteți că s-a modificat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, dacă respectăm legea. 
Mulțumesc. Sunteți profund. Aveți cuvântul doamnă. 

Dna director executiv Mocanu Carmen – Am primit adresa de la DSP pentru 
finalizarea sumelor de la UAMS-uri, trebuia modificată în timp pentru această 
ședință. Au fost două hotărâri de consiliu  județean.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Pe care sper că nu le-ați uitat. 

Dna director executiv Mocanu Carmen  - Fiind un act normativ, trebuia să-l 
aplicăm. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Le-ați modificat atunci. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - În condițiile legii. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian  - Eu n-am spus că în condițiile legii, le-
ați modificat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vreți să discutam tot ceea ce se modifică 
în condițiile legii? 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Nu domnule Președinte, față de 
varianta inițială pe care ați publicat-o pe site-ul consiliului județean ați 
modificat cifrele după aceea. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – V-ați lămurit că în conformitate cu legea 
s-au modificat? 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian  - Nu v-am acuzat că le-ați făcut nelegal, 
am spus că le-ați modificat. Dar dumneavoastră ați spus în fața oamenilor de 
aici că nu le-ați modificat, că le puteam consulta. Păi dacă le-ați modificat cum 
să le consultăm? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Felicitări domnule consilier căti sesizat că 
au fost modificate în condițiile legii. Felicitări, e un mare pas. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Dacă  îmi permiteți mai departe.  
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Vreau să vă spun că a fost o totală 
lipsă de transparență asupra modului în care a fost analizat, discutat,  prezentat 
acest proiect de buget. Cred că ar fi trebuit o dezbatere serioasă la care să 
participe în mai multe rânduri oameni din societatea civila, din economia 
argeșeană, de la partidele politice. M-aș fi așteptat ca dumneavoastră să fi 
invitat partidele politice componente ale consiliului județean și nu numai care 
poate ar fi avut puncte de vedere despre bugetul județului nostru, care dacă ar fi 
fost constructive, ar fi trebuit evident luate în seamă și luate în considerare 
pentru formularea bugetului. Această analiza, dezbatere, nu a fost făcută, să stiți 
că nu este suficient doar să publici pe site cifrele pe care le modifici de la o zi la 
alta, și să spui că ai făcut o dezbatere pe bugetul consiliului județean. Asta e un 
aspect. Un alt aspect, vreau să sesizez întârzierea dusă la extrem ca să spunem 
așa asupra timpului și modului în care noi discutăm și aprobăm bugetul. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, nu translatați politicul 
în partea administrativă,  vă rog eu frumos. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Nu e politic, domnule Președinte.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Știm cu toții foarte bine că pașii au fost 
pe temeiul legal. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Domnule Președinte, îmi permiteți să-
mi spun punctul de vedere? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Punctul de vedere aplicat la 
administrație, nu la partea națională și politică. Vă rog frumos. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Vă rog frumos să-mi dați voie să-mi 
spun punctul de vedere. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, ați făcut-o la partid sau o veți face 
acolo. Noi nu facem politică aici. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Domnule Președinte, acum vreo două 
ședințe spuneați că aveți o decizie politică pentru care nu știu ce veniti să.., vă 
aduceți aminte, v-am și atras atenția. Eu nu fac referiri politice. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ba ați făcut referire crasă politică. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian  - Această întârziere nepermisa… 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Această întârziere nepermisa n-a fost 
generată de consiliul județean, lucru pe care îl știți. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian  - Generează mari probleme în economia 
argeșeană, generează mari nemulțumiri la adresa firmelor, societăților. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu așa se câștigă electoratul. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion  - Dacă continuați cu prostiile astea, ne supărăm 
rău și părăsim sala. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian - Domnule vicepreședinte, nu sunteți la 
Golești aici, domne. Nu sunteți la Muzeul Golești să faceți politică împotriva 
partidelor politice cum ați făcut-o acum două seri. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Sunt comicării de proastă calitate. Să ne 
acuzați pe noi că am întârziat bugetul când știți clar când s-a votat Legea 
Bugetului. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian  - Da, ați  întârziat bugetul în mod 
nepermis. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Cine ? Bucureștiul, nu?  

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Nu, dumnevoastră!  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Extraordinar, am făcut toți pașii tehnici 
conform legislației în vigoare. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Îmi permiteți mai departe să continui?  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Da, dar nu cu bazaconii. Vă ascult. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion  – Cât sunteți capabili dumneavoastră să spuneți 
asemenea bazaconii, vă lăsăm la microfon,  ieșim la o țigară iar apoi ne 
întoarcem să votăm. 

Dl consilier județeană Bănică Gheorghe – Puteți vorbi unul singur? Domnul 
Președinte,  vreau să vorbesc și eu. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Stați numai puțin. 

Dl consilier județeană Bănică Gheorghe – Atunci domnul vicepreședinte de ce 
se amestecă? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Numai putin. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion  – Dar dumneavoastră de ce vă amestecați acolo? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule profesor, dumnevoastră de ce 
vă amestecați, pentru dl președinte se vede. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian  – Ne ridicăm și plecăm să știți. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion    - Nu ne intristați vă rog frumos. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Am stat din respect pentru cetățenii 
din Argeș, nu pentru dumneavoastră care vă bateți joc de ei. Dacă îmi permiteți 
să continui, dacă nu, îmi spuneți și ne ridicăm și plecăm. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog, domnule președinte. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Spuneam că s-a întârziat nepermis, din 
acest motiv economia argeșeană după părerea mea are de suferit, atât firmele 
private, cât și cei care colaborează evident și cu instituțiile statului, nu și-au 
putut realiza un buget, nu- si pot face niște previziuni economice și au pierderi 
din acest motiv. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Să ne spuneți când trebuie să aplaudăm 
că eu nu am înțeles. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Dacă e cazul și simțiți nevoia, vă rog 
să aplaudați. Domnule Președinte, vreau să vă spun că acest buget este cel mai 
slab și catastrofal buget care este realizat în ultimii 30 de ani în județul Argeș. Și 
o să încerc să vă și explic. La Anexa 1 din Buget, pe care dumneavoastră ați 
prezentat-o, avem venituri de 335.427.880 de lei, cheltuieli de 413.113.880 lei 
si un deficit de 77.686.000 lei, adica 776 de miliarde de lei vechi deficit. Dacă 
dumnevoastră considerați că un deficit de 776 miliarde lei vechi la un buget al 
unui consiliu județean e de lăudat, înseamnă că e bine, așa gândiți 
dumneavoastră economic. Vreau să vă spun că în acest proiect de buget, după 
trei ani de zile în care consiliul județean nu a accesat niciun euro pe fonduri 
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europene, nici pe 2016, nici pe 2017, nici pe 2018, avem într-adevăr o speranță 
de a absorbi fonduri 11.366.000 lei adică aproximativ 2.500.000 de euro. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Pot să aplaud? 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Deci în 4 ani dumneavoastră nu 
absorbiți decât 2.500.000 de euro. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dacă dumneavoastră credeți că vă faceți 
campanie electorală așa, gresiți profund. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian  - Nu fac campanie electorală, citesc din 
proiectul de buget pe care dumneavoastra îl prezentați. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Domnule Miuțescu am crezut … 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Îmi dați voie să continui? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, nu, deocamdată vorbesc eu. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Pai mă tot întrerupeți, nu vă convine 
ce spun? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – E foarte bine ce spuneți, numai că, 
confundați consiliul județean cu o societate comercială care trebuie să lucreze 
pe profit, numai că știți foarte clar că fondurile europene așteaptă pas cu pas 
conform legislației în vigoare. Și nu sunt puține proiecte pe fonduri europene. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Așteaptă pas cu pas de 4 ani, domnule 
Președinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu știam că suntem de 3 ani, dar mă rog 
poate dumneavoastră ați uitat. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Pai v-am spus 2016 nu, 2017 nu, 2018 
nu. Dacă îmi permiteți mai departe? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog! 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian  – În Anexa 2, unde, după părerea mea, 
situatia este și mai gravă, avem venituri de 523 milioane de lei, avem cheltuieli 
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de 540 de milioane de lei, iar aici cheltuielile de personal sunt de aproape 400 
de milioane de lei, aici intră evident și spitalele și salariații. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu -  Tot, tot, inclusiv de la spitale. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Făcând o analiză procentuală ce putem 
spune aici, totalul cheltuielilor pentru salariile personalului sunt de 73, 88 %. 
Dacă dumneavoastră considerați că este normal și corect ca dintr-un buget 
județean aproape 75% să fie cheltuieli de personal, eu zic că nu e bine. Vreau să 
vă spun că sunt aici unități medico –sanitare unde, sigur din punct de vedere al 
situației sănătății din Argeș este într-adevăr gravă, numai că în aceste unități 
sanitare, aproape 80-90 % sunt tot așa cheltuieli de personal, din totalul 
cheltuielilor unităților sanitare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Chiar nu ați aflat până acum, că sunteți 
consilier județean de mai mulți ani, chiar nu ați aflat că noi nu dăm 1 leu pentru 
personal. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Dar nu contează, domnule Președinte, 
ăia sunt tot bani de la România,  nu sunt bani din altă parte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Continuați că toată lumea va înțelege ce 
stăpâniți. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian  - Domnule Președinte, atunci de ce le 
treceți la cheltuieli, nu le mai treceți la cheltuieli, că sunt de la Guvern, că sunt 
de la Casa de Asigurări de Sănătate, de la subvenții pentru completarea 
salariilor, știm  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ajung să vă înțeleg, ajung să vă înțeleg 
prin faptul că ați confundat Comisia de Buget-Finanțe, cu Comisia de Cultura 
unde ați fost și    mi-am dat seama că sunteți într-o regretabilă eroare. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian - M-ați întrerupt a nu știu câta oară, 
vreau să vă spun că atunci când analizăm o activitatea economică și consiliul 
județean și bugetul este tot o activitate economică, o analizăm tinând cont de 
totul, dacă dumneavoastră credeți că banii care vin din alte surse nu trebuie luați 
în calcul și nu trebuie discutați ca și cheltuieli, înseamnă că dumneavoastră nu 
știți ce e aia economie și vreți într-adevăr să credeți că ne batem joc de cetățenii 
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din Argeș. Pentru că dacă noi 90% din cheltuieli la un spital, la o unitate 
sanitară, le cheltuim pe salarii. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ați uitat că v-am spus mai devreme, că 
noi nu dăm niciun leu pentru cheltuielile salariale la spitale? 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Dar de unde vin banii, domnule 
Președinte? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Din cer, uite așa, lună de lună. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion  – Poate aflați peste vreo 8 ani de unde vin banii. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian -Tot de la noi vin banii, plătim taxe și 
impozite pentru acei bani, domnule Preșdinte, tot de la noi vin banii. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bravo, bravo! 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Sau Guvernul este o pușculiță de unde 
nu contează și de unde vin niște bani care sunt efectiv făcuți la o tiparniță așa. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Translatând ușor, fortând puțin, cred că și 
la dl Președinte Iohannis, tot de la consiliul județean pornesc banii la Cotroceni. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Faceți politică, domnule Președinte?   

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, eu fac la nivel de instituție, cu 
cosilierii. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Ați băgat și presedinția în politica 
dumneavoastră. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Sunteți excepțional. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion  – Noi nu facem politică, citiți Constituția. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian  - Domnule Președinte, să știți că eu pot 
face și la ceilalți consilieri dacă vor să vorbească, dacă numai dumneavoastră 
doi v-ați propus să contați efectiv.  

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion  – Nu încercați să mergeți la un festival de umor 
la Huși, poate luați mențiune cu aberațiile astea. 



23 

 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Dl Mînzînă, considerați că dl 
Președinte are nevoie de suport? 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion  – Ca să fim înțeleși, toată sala așa ascultă 
aberațiile dumneavoastră, nu știi despre ce vorbești, vino domne să te învățăm 
că te înțelegem. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Domnule vicepreședinte, așteptați să 
vă luați cuvântul, că nu vi l-a dat nimeni. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion  – Îmi cer scuze că nu mi s-a dat cuvântul și mi 
s-a luat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Continuați domnule președinte, să se 
lămurească cetățenii. 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian  - Dar să nu mă întrerupeți. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu domnule președinte, se poate, îmi 
place ceea ce spuneți. Spuneți, vă rog!  

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian  - Eu am crezut că dumneavoastră doriți 
într-adevăr o dezbatere serioasă. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dar nu cu tâmpeniile astea, domnule 
consilier județean. Nu vă supărați. Să ajungeți să ne spuneți că noi la judet… 

Dl consilier județean Miuțescu  Adrian – Domnule Președinte, vă mulțumim 
foarte mult, rămâneți și votați-vă această bătaie de joc de buget în sfidarea 
cetățenilor județului Argeș și în bătaia de joc cu care dumneavoastră conduceți 
de doi ani acest consiliu județean. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Uitați-vă la dumneavoastră, habar nu 
aveți ce vorbiți, legat de Consiliul Județean Argeș. Alte întrebări?  Mă așteptam 
să mai aveți. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Domnule Președinte, dacă îmi permiteți. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog. 

          Consilierii județeni PNL au părăsit sala.( ora 15.40) 
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Dl consilier județean Tudor Mihail – Vreau să vă spun că principiul 
transparenței în administrația locală este un principiu fundamental. 
Dumneavoastră prin ce ați făcut, nu vorbim neaparat de ședința aceasta, vorbim 
de discuția de dezbatere a bugetului. Ar fi trebuit să existe o ședință înaintea 
ședinței de consiliu în care se dezbătea bugetul, o ședință la care să participe 
oameni de afaceri, camera de comerț. Trebuia să existe o dezbatere, nu este 
vorba de noi consilieri județeni, pentru că noi mergem la comisii să punem 
întrebări, este vorba de cetățenii acestui județ care ar fi trebuit și ar fi fost 
normal să vină cu propuneri. Asta înseamnă dezbatere, daca vă uitați în 
dictionar veți vedea ce înseamnă dezbatere, să fie discuții și de o parte și de alta 
și propuneri. Vă întreb pe dumneavoastră, de când a fost publicat bugetul,  câte 
propuneri ați luat din societatea civila sau de la oamenii de afaceri, câte ați 
introdus în buget, poate sunt oameni care aveau niște idei bune. Avem un buget 
care este pe deficit, 40.000.000 de lei, este un deficit care se spune ca este 
asigurat din excedentul anilor trecuți, prima întrebare pe care aș vrea să o pun 
doamnei de la buget este, care este valoarea totală a excedentului pe anii trecuți, 
cât rămane în excedent, vă rog să-mi răspundeți.  

Dna director executiv Mocanu Carmen - Soldul excedentului la 31 .12. 2018 
este de 118 milioane de lei. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Deci 118 de milioane  de lei,  fără fond, n-
avem fond de rulment sau.. 

Dna director executiv Mocanu Carmen – Nu mai avem fond de rulment de mulți 
ani. Soldul excedentului la 31.12.2018 este de 118 milioane de lei, din care s-a 
asigurat prin hotărârea consiliului județean 10 milioane de lei pentru acoperirea 
golurilor de casă, eventualele decalaje între venituri și cheltuieli la un moment 
dat și se poate asigura tot conform legii finanțelor publice locale din acest 
execedent pentru sursa de investiții pentru secțiunea de dezvoltare. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Vă mulțumesc. La ora actuală, 108  
milioane de lei practic care ar putea fi folosiți anul acesta în secțiunea de 
dezvoltare. Noi folosim 40. 

Dna director executiv Mocanu Carmen – S-au utilizat 77,686 milioane in acest 
proiect. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am o rugăminte domnule consilier, 
haideți să sintetizăm că totuși suntem în plen, poate după ședință stați de vorbă.  

Dl consilier județean Tudor Mihail – Sintetizăm, dar asta înseamnă dezbatere. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dezbaterea o făceați dumneavoastră în 
comisii fără niciun fel de problemă. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Ideea este că noi avem niște bani, stăm pe 
niște bani, iar lucrări în județ în ultimii trei ani nu prea am văzut în continuare 
se mergea sursa de finanțare pentru Molivișu cu aproape 4 milioane de euro, 16 
milioane de lei. Pe deoparte părerea mea am spus-o și o spun întotdeauna, 
această investiție nu este viabilă, este o gaură neagră, pe de altă parte este foarte 
clar că anul acesta nu vom avea cum să cheltuim acești bani pentru că nici nu s-
a scos terenul din circuitul forestier și așa mai departe, chiar dacă am pornit 
acum cu licitații, cu tot ce înseamnă această lucrare,  tot nu s-ar putea cheltui 
până la sfârșitul anului, este foarte clar că acești bani se vor regasi în 
execedentul pe anul acesta cum am spus și până anul trecut. Acești bani, 16 
milioane, este o altă sursă care putea să fie folosită pentru altă lucrare și pentru 
ce lucrare, eu am propus încă de când am venit în consiliul județean două 
lucruri. Unul, pentru care v-am și felicitat, este acea extindere a Spitalului 
Județean, sper să meargă cât mai repede să reușim  să facem corpul nou la 
Spitalul Județean, și a doua lucrare care după părerea mea este foarte necesară, 
sigur toate drumurile ar trebui modernizate în județul Argeș, dar un drum 
modernizat,  care să lege estul de vestul sudului județului sau vestul de est, cum 
doriți, Bârla, Ungheni, Recea, Slobozia și apoi să iasă la autostradă, este absolut 
necesar în zona respectivă. Am propus lucrurile astea încă de la început, în ceea 
ce privește drumul respectiv, nu s-a făcut nimic. Asta înseamnă dezbatere, 
fiecare să vină să propună anumite lucruri și să fie luate în seamă. Văd că v-ați 
mai calmat, v-am văzut de la început agitat, felul cum conduceți ședințele și 
cum tratați consilierii opoziției lasă foarte mult de dorit, voi lua serios în calcul 
și voi discuta și cu colegii mei ca începând de la ședința viitoare să ne abținem 
de la toate proiectele de hotărâre. Mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am înțeles, nu am fost agitat. Mulțumesc 
și eu. Domnule vicepreședinte? 
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Dl vicepreședinte Mînzînă Ion  - Domnule Președinte, pentru că opoziția a 
părăsit sala, eu susțin     într-adevăr de ce au spus colegii nostri de o dezbatere, 
înțelegând că prin această dezbatere dânșii vor să începem cu abc-ul a ceea ce 
înseamnă un buget al consiliului județean. Adică o luăm cu abecedarul, mama 
are mere, tata are pere, pentru că distinșii domni care ați rămas în această sală 
credeți-mă că nu mi-a fost dat în viata mea să aud asemenea aberatii spuse de la 
microfon de un consilier care a părăsit sala. Acum îl înțelegem, a vrut să facă 
puțin spectacol, asta e modul prin care cred ei că pot obține puncte, făcând 
spectacol. Domnule consilier, pentru că dumnevoastra ați avut buna voință de a 
rămâne în sală, pentru că ați luat în discuție acest excedent pe care îl are 
consiliul județean, dați-mi voie să vă dau câteva elemente scurte și la obiect, 
Guvernul României prin sumele alocate diminuează alocațiile către consiliile 
județene care înregistrează excedent și ne obligă practic să ducem în circulație 
sumele de bani tocmai pentru că un ban care stă în trezorerie și nu este dus în 
investiții, creează un numit disconfort. Anul trecut am fost păgubiți, dar asta era 
o întrebare pe care dumneavoastră, opoziția, trebuia să ne–o spuneți și uitați că 
mă transfer eu acum către zona dumneavoastră din opoziție, am pierdut cel 
puțin 140 de miliarde alocații bugetare, sume din echilibrare de T.V.A. Acestea 
sunt lucruri pe care dumneavoastra ni le puteați reproșa, uite că o facem noi de 
aici de la microfonul acesta. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Dacă știți lucrul acesta de ce nu folosiți tot 
excedentul?  

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion  - Tocmai asta vrem să facem acum.  

Dl consilier județean Tudor Mihail - Pentru că vă spun că nu sunteți în stare să 
cheltuiți bani pentru că de asta rămâne excedent. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion – Domnule consilier, să cheltuiești banii, ai 
nevoie de proiecte. Dacă dumneavoastră erați foarte atent, ați fi aflat ca un 
proiect pe care dumneavoastră veți să-l inițiati astăzi, aici și acum, să zicem că 
vă bucurați de bunăvoința noastră, până la momentul la care se începe investiția 
respectivă, avem nevoie conform termenelor din România, conform legislației, 
de 2 ani și ceva.  

Dl consilier județean Tudor Mihail – Din 2016 aveați timp să faceți lucrurile 
acestea, că tot administrație PSD a fost. 
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Dl vicepreședinte Mînzînă Ion  -  Dumneavoastră oricum ați venit foarte târziu 
în consiliul județean. Aflați că noi am venit în luna iunie, până ne-am 
dezmeticit, asta e viața. Sigur că am văzut că domnul consilier liberal vă 
copiază pe dumneavoastră, poate vă interesați să vedeți când au aparut ghidurile 
pentru axele fondurilor europene. Asta pentru cultura generală. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Fondurile europene sunt una, investițiile 
directe ale consiliului județean sunt altceva. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Sunt tot pe cofinanțare guvernamentală. 
Mulțumesc.Alte întrebări? Obiecții? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva ? O (1) abținere (dl consilier 
județean Drăguțoiu Dan). Este cineva împotrivă? Un (1) vot împotrivă (dl 
consilier județean Tudor Mihail). 
S-a adoptat Hotărârea nr.98. 

-  XXVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Diverse  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Dragi colegi, am cumpănit foarte bine, ce decizie trebuie să luăm vis-à-vis de 
buget. Am avut de ales sau de a alege între un comportament pe care l-ați văzut 
aici în sală, comportament ce crede și încercă să inducă ideea că este susținut de 
primarii care sunt în teren de la aceeași formațiune a dânșilor și noi, sau noi toți 
să acceptăm un amendament că dacă totuși nu se votează bugetele în consiliile 
locale de coloratura politică respectivă, riscăm să blocăm bugetele consiliilor 
locale și nu făceam nimic. Vă reamintesc că noi suntem social democrați și nu 
ne-a interesat nici coloratura politică a primarului, pe noi ne-a interesat 
dezvoltarea satului românesc, ne-a interesat cetățeanul din dorința de a face ceea 
ce trebuie acolo, repet indiferent de culoarea  politică. Cine este curios să vadă 
că am fost în atâtea localități și cu dl vicepreședinte și cu doamna administrator 
al județului, poate să vadă modul în care primarii toți, fără coloratura politică 
agreează demersul Programului National de Dezvoltare Locală, cofinanțările 
noastre. Mai mult decât atât, am vorbit cu fiecare primar din UAT-uri, am 
stabilit prioritățile și oportunitățile, toți mi-au garantat și nu a fost aparent, una 
să spună și alta să facă, sunt oameni serioși în teritoriu pe care îi interesează 
cetățenii și mai puțin aberațiile politice făcute de o anumită coloratură în cadrul 
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consiliului județean. De fapt în viitorul apropiat se vor trage concluziile care se 
văd și se conturează și în acest moment. Repet, tot ceea ce facem, facem pentru 
interesul cetățeanului, este aberant să poți să crezi că din banii de dezvoltare, 
care inseamnă un buzunar economic, poti să pui transporturi care înseamnă un 
alt buzunar economic. Acestea sunt elementele clare  financiare și noi ne-am fi 
dorit mai mult dar bugetul pe care il avem repartizat și pe care la rândul nostru 
l-am repartizat în felul acesta este. Alte întrebări? Dacă nu, vă doresc o după-
amiază plăcută.                        

       Ședința s-a încheiat la ora 16.00. 
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